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Abstract 

  The basic structure of cuprates consists of 𝐶𝑢𝑂2 layers. These cooper 

oxide materials are responding to physics of superconductivity. The 𝑑𝑥2−𝑦2  

orbital state of the 𝐶𝑢2+ ions, suggest that electron-electron interactions are 

more significant than electron-phonon interactions in cuprates making the 

superconductivity unconventional. And also the d-wave pairing state is 

dominant in the cuprate. In this thesis we explain that 𝑑𝑥2−𝑦2play important 

role in high temperature superconductivity. 
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الملخص 

يتكىن انهيكم الْسبسي نمزكببث أكسيد انىحبس انتي تتميز ببنتىصيم انفبئك عىد درجبث انحزارة 

ووجد أن انتفبعم بيه . انعبنيت مه طبمبث أكسيد انىحبس وهي انمسؤونت عه فيزيبء انمىصهيت انفبئمت 

الَنكتزووبث هى الْكثز أهميت مه انتفبعم بيه الإنكتزون و انفىوىن في أيىن انىحبس، وأن انمدار 

𝑑𝑥2−𝑦2  تم في هذا .   هى انمهيمه و انمسؤول عه انتىصيم انفبئك عىد درجبث انحزارة انعبنيت

 انذي يصف انتىصيم  𝑑𝑥2−𝑦2 وانمدار BCSانذي يحمك وظزيت (S)انبحث انممبروت بيه انمدار 

  .انفبئك عىد درجبث انحزارة انعبنيت
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